

Notice to Mariners

إشعار إلى البحارة

Subject:	Mugharag Port & Approaches - Marine Cables Operations	ميناء مغرق ومداخله - عمليات الكابلات بحرية	الموضوع:
То:	All Shipping Agents, Port Users Including Ships' Masters and Vessel's Owners/Operators	جميع الوكلاء الملاحيون ومستخدمي الميناء بما في ذلك قباطنة السفن وملاك ومشغلين السفن	المرسل إليه:

Details:

Cable-Ship Etisalat will be involved in deployment and take out of cables attached to the seabed.

The work activities will be carried out during day and night times (Nonstop 24 hours).

ستقوم سفينة الكابلات "إتصالات" بأعمال توزيع و استخراج لكابلات بحرية ملحقة في القاع.

سيتم تنفيذ العمليات خلال أوقات النهار والليل (بدون توقف 24 ساعة).

Effective Date:

15 to 30 June 2020

تارىخ التنفيذ:

من 15 إلى 30 يونيو 2020 م

Location:

<u> الموقع:</u>

Mugharag Port & Approaches.

ميناء مغرق ومداخله.

Chart Title:

عنوان الخريطة:

Approaches to Jebel Az Zannah and Ar Ruays.

مداخل جبل الظنة والرويس.

Notice to Mariners

Additional information and caution

- All vessels to monitor VHF Channel 16 and to navigate with extreme caution and keep clear of Cable-Ship "Etisalat".
- Mariners shall adhere to all applicable rules and regulations, Mugharag Port Harbour Master Directions and VTS instructions at all times.

معلومات إضافية و تحذيرات:

- يتعين على السفن الإستماع إلى قناة 16 بإستمرار والملاحة بحذر شديد والإبتعاد عن سفينة الكابلات إتصالات.
- على جميع البحارة الإلتزام بالقواعد واللوائح المعمول بها، وتعليمات الإدارة البحرية بميناء مغرق بالإضافة إلى تعليمات برج المراقبة بالميناء في جميع الأوقات.

الكابتن/ محمد اليحيائي

رئيس الإدارة البحرية بالإنابة

Capt. Mohamed Al Yahyaei Acting Chief Harbour Master

Notice to Mariners

Work Location مواقع العمل

